

AIRFRANCE / **MAGAZINE**



**VANCOUVER**

**216**

Avril 2015

**HORLOGERIE  
MILAN  
GRÈCE**





### Péloponnèse

#### The Westin Resort Costa Navarino

Au creux des collines de Messénie, face aux eaux claires d'une mer bercée par 4 500 ans d'histoire et de mythologie, le Westin Resort Costa Navarino a pris l'insouciance pour devise. Tout en formes douces, le bien-nommé club Cocoon propose aux tout-petits des activités d'éveil adaptées aux âges de chacun, de 4 mois à 3 ans. Pour les plus grands, le SandCastle est un rêve d'été sans fin, une cabane de bois design avec toboggans, espaces ludiques, ateliers et amphithéâtre, où se mêlent jeu, sport et création. Au dehors, entre promenades dans les dunes, leçons de golf et de tennis, vélo et baignades en mer, la nature offre des horizons de vacances éternelles.

At the Westin Resort Costa Navarino, the emphasis is on relaxation. Tucked away in the hills of Messenia (in the Peloponnese) it overlooks the clear waters of a sea immersed in 4,500 years of history and mythology.

With its gentle forms, the aptly named Cocoon offers learning activities aimed at small children from 4 months to 3 years. For older kids, the SandCastle is a never-ending summer paradise, a contemporary wooden cabin with slides, play areas, workshops and an amphitheater, where recreation, sports and creativity come together.

Outside, you can enjoy walks in the dunes, take golf and tennis lessons, ride bikes and swim in the sea, with the surrounding nature adding to the vacation vibe.

**THE WESTIN RESORT COSTA NAVARINO** Navarino Dunes.

Tél. +30 272 309 5000. [www.costanavarino.com](http://www.costanavarino.com)

